

# Notulen vergadering Clubraad

---



Donderdag 25 mei 2023

## Aanwezig:

- Leden Clubraad: (Karel, Tjerk, Ad, Jarmo en Hugo)
- Vanuit NAC: Gijs Klufft
- Vanuit de Supportersvereniging: John van Dongen

## Opening vergadering

Karel opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.

## Eerbetoon Hans van den Dungen

Complimenten naar NAC hoe dit geregeld is. Alles verliep vlekkeloos op dit gebied en alle lof naar NAC toe hoe ze dit geregeld hebben.

## Idee sponsoren

Er zijn een aantal sponsoren die een bijdrage willen leveren om iets blijvends voor Hans van den Dungen te realiseren. De Clubraad is hiervoor om input gevraagd. Hiervoor gaat de Clubraad nog over in beraad.

## Regelingen Play Offs

NAC is voorafgaand aan de Play-offs met de meeste KKD clubs en Emmen in gesprek gegaan met betrekking tot de regeling. Hieruit is onderstaande uit voortgevloeid.

Almere City: Almere wil een verplichte buscombi, dit is niet uit rancune besloten, maar voor de uitvoerbaarheid.

MVV: Ook MVV wil een verplichte buscombi. NAC heeft MVV de mogelijkheid gegeven om ondanks de incidenten uit het verleden een schappelijke regeling te geven, maar MVV kwam NAC niet tegemoet. Uitgangspunt deze play-offs is om de regelingen wederkerig te treffen.

FC Eindhoven: FC Eindhoven wil een verplichte buscombi door de beperkte parkeergelegenheid.

Willem II: In overleg met Willem II is besloten om zowel als Breda en Tilburg 300 uitsupporters toe te laten.

Emmen: Dit wordt een combinatie van een auto en buscombi. De exacte verdeling is nog niet bekend. Eerst moet er namelijk nog overleg met de geledingen plaatsvinden. Het maximaal aantal kaarten is beschikbaar.

Voor de play-offs is het niet haalbaar om af te gaan wie er de vaste bezoekers zijn van uitwedstrijden. Dit doet Gijs op het eind van het seizoen door middel van de Uitkaart+. Met betrekking tot NAC-Willem II is NAC zich ervan doordrongen dat als het ditmaal fout gaat, dat er nooit meer uitpubliek welkom is.

## Trommel in het uitvak bij NAC-MVV

Er was wederom een trommel te horen vanuit het uitvak bij MVV-NAC. Er is al meerdere malen aangegeven dat dit een zorgpunt is en alsnog gebeurd het. Hoe is dit gebeurd? De trommel is over de hekken heen gegooid en ook werd de steward aangevallen. Daarna zijn ze met 100 man naar binnengestormd en was de trommel binnen geloodst. Op het moment dat een trommel in het vak is het lastig om deze uit het vak te halen. Er zijn vooraf duidelijke afspraken gemaakt en hier heeft MVV zich niet aan gehouden. MVV supporters gaven via Twitter aan dat ze niks wisten van een minuut stilte. Gijs geeft aan dat dit lang en breed gecommuniceerd is naar MVV via de SLO en de wedstrijdorganisatie en ook nog via de Supportersvereniging van MVV. Ze waren er dus wel degelijk van op de hoogte. MVV is ruim na de wedstrijd door de loods bij het horecapunt gebroken. Horecapersoneel is hierbij op grove wijze geïntimideerd.



Voor de Clubraad is het een doorn in het oog dat er afgelopen dinsdag voorafgaand aan de wedstrijd tegen MVV er grote getalen politiemensen zichtbaar waren. Er waren zelfs agenten te paard zichtbaar. Dit was totaal onnodig en zichtbare politiemacht nabij het stadion zorgt voor onrust. Gijs geeft aan dat er met de politie is afgesproken dat het niet de bedoeling is dat er voor de wedstrijd zoveel politieagenten zichtbaar zijn. Pas als het nodig is dienen zij zich naar het stadion te begeven. De afspraken die er zijn gemaakt zijn niet goed uitgevoerd.

Als Clubraad twijfelen wij erg aan de setting van het uitvak (bijv. de hekken die er voor deze wedstrijd zijn geplaatst). Wij gaan voor de volgende vergadering Leon Aerssens en Jorin Schouten uitnodigen om nogmaals in gesprek te gaan over het feit dat zaken rondom uitsupporters in het Rat Verlegh Stadion niet goed gaan. Ook wordt er een bericht opgesteld gericht aan Leon en Jorin om daarin ons ongenoegen aan te geven. In de afgelopen periode is het al meerdere keren voorgekomen dat er trommels en megafoons mee het uitvak in zijn genomen door uitsupporters. Ook hebben wij enkele maanden geleden de vraag neergelegd bij NAC hoe het ervoor staat met het plaatsen van relingen op de trappen. Wij zouden spoedig een reactie terug ontvangen over het plaatsen van deze relingen, maar tot op heden hebben wij niets vernomen van de betrokken personen. Als Clubraad hebben wij meerdere reacties ontvangen vanuit supporters over deze twee onderwerpen en wij vinden het dan ook spijtig dat NAC hier weinig tot geen initiatief in neemt. Wij hopen dat wij spoedig vanuit NAC horen hoe zaken ervoor staan en welke acties er worden ondernomen in de komende periode.

### **Vacature Clubraad**

Vanuit de statuten heeft Vak G ook een plek in de Clubraad. Deze plek is nog niet ingevuld, maar blijft beschikbaar voor Vak G. Als Clubraad hebben wij ervoor gekozen om twee nieuwe mensen toe te voegen aan de Clubraad: Christian Termohlen en Mirjam de Wit – van Loon, beide zullen vanaf de volgende vergadering aansluiten. Als Clubraad zijn wij erg blij met de toevoeging van deze twee supporters, die als onafhankelijke leden in de Clubraad zullen gaan plaats nemen.

### **Rondvraag:**

Tjerk: Is het geen idee om vooraf aan Henk Valk uit te leggen wat de Clubraad doet en wat de rol is? Karel gaat dit oppakken wanneer Henk Valk in dienst is bij NAC.

Ad: Het zou een optie zijn om de vetrektijden van de bussen vanuit de SV een dag van tevoren kenbaar te maken, aangezien er veel geschoven wordt. Ad, John en Gijs gaan dit gezamenlijk oppakken.

### **Volgende vergadering**

De volgende vergadering staat gepland op 15 juni 2023, 20.00 uur. Locatie **SV-Home**.

Wanneer supporters iets willen aangeven bij de Clubraad, kan dit via onze website ([www.clubraadnac.nl](http://www.clubraadnac.nl)) of via mail ([info@clubraadnac.nl](mailto:info@clubraadnac.nl)).

